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ERRATA

Instrukgja, str. 9
Sekcja ,, Testy umiejetnosci”, czwarty akapit, zdanie:

»Po udanym tescie umiejetnosci, dowolna niewykorzystana do zliczenia wyniku kos¢
moze zosta¢ wykorzystana do uzyskania skupienia.”

powinno brzmie¢:

»-Po udanym tescie umiejetnosci, dowolne niewykorzystane do zliczenia wyniku kosci
moga zosta¢ wykorzystane do uzyskania skupienia.”

Instrukcija, str. 10
Akapit ,,Odpoczynek”, zdanie:

»Jesli twoj bohater rozpoczyna swojg ture nieprzytomny, na poczatku tury musi odpoczac,
a jej dalszy przebieg zalezy od tego, kto jeszcze znajduje si¢ w tym samym pomieszczeniu
(patrz str. 13).”

powinno brzmie¢:

»Jesli twoj bohater rozpoczyna swojg ture nieprzytomny, musisz wykonac akcje
odpoczynku, po ktorej mozesz si¢ poruszy¢. Wtedy tura dobiega konca (patrz
Nieprzytomny bohater na str. 13).”

Instrukcja, str. 13
Ramka , Nieprzytomny bohater”, zdanie:

»-W swojej nastepnej turze musisz wykonac akcje odpoczynku (str. 10), by odzyskac
przytomnosc. Postaw figurke. Teraz mozesz poruszac sie i wykonywaé darmowe

akcje (patrz nastepna strona). Jesli jednak twoj bohater rozpocznie ture nieprzytomny
w pomieszczeniu z co najmniej jednym wrogiem i bez innych przytomnych bohateréw,
musisz odpoczaé, a twoja tura natychmiast sie konczy.”

powinno brzmie¢:

»-W swojej nastepnej turze musisz wykona¢ akcje odpoczynku (str. 10), by odzyska¢
przytomno$¢ i z powrotem postawi¢ swoja figurke. Po odpoczynku mozesz si¢ poruszy¢,
po czym twoja tura dobiega konca. Nie mozesz wykonywa¢ darmowych akji, jesli
zaczates ture¢ nieprzytomny.”



OGOLNE

Czy moge uzy¢ darmowej akcji, aby przerwac inng akcje, ktora wlasnie wykonuje?
Innymi slowy, czy moge wykona¢ test umiejetnosci, a nastepnie wykona¢ dowolng
darmowa akcje przed jego rozstrzygnieciem?

Nie, z jednym wyjatkiem. Mozesz uzy¢ darmowej akcji, aby modyfikowac kosci w trakcie
testu umiejetno$ci. Wszystkie inne darmowe akgcje (nie liczac zdolnos$ci aktywowanych,
dzialajacych inaczej) nie mogg by¢ wykonywane w trakcie innej akcji. Mozna ich uzy¢
przed ruchem, w trakcie ruchu, po ruchu, przed wykonaniem innej akcji i po wykonaniu
innej akgji.

Czy musze uzyskac sukces w tescie umiejetnosci bohaterskiej akcji, by moéc wykorzystac
wynikajaca z niej zdolnos¢ aktywowana?

Tylko jesli z ta bohaterska akcja powigzany jest zielony znaczek sukcesu. Jesli go nie

ma, wystarczy wykona¢ poprawng bohaterska akcje, aby uzy¢ zdolnosci aktywowane;.
»Poprawna” oznacza, ze musisz faktycznie jg wykona¢. Na przyktad, musisz posiadac
zaklecie i sprobowac rzucic je za pomocg testu umiejetnosci, aby uzy¢ zdolnosci
aktywowanej opartej o zaklecie.

Czy otrzymuje¢ nagrody (skupienie/zdrowie) z niewykorzystanych kosci, jesli test
umiejetnosci zakonczyl sie porazka?

Nie, musisz zda¢ test umiejetnosci, aby uzyska¢ bonusy z niewykorzystanych kosci.

Czy moge wykorzystac kosztujaca skupienie zdolnos¢ aktywowang kilka razy z rzedu,
jesli zaplace dodatkowy koszt?

Nie, zdolnosci aktywowane mozesz wykorzysta¢ tylko raz na wykonanie powigzane;
bohaterskiej akcji.

Co uznaje si¢ za zdany test umiejetnosci ataku wrecz / ataku dystansowego?

Taki test jest zdany, jesli koncowym rezultatem tego ataku, wliczajac wszystkie modyfikatory,
bedzie zadanie obrazen przeciwnikowi (przekroczenie jego obrony o przynajmniej 1).
Kiedy rozstrzygnieta zostaje zdolnos¢ aktywowana?

Dokladny moment bedzie zaleze¢ od tego, co dana zdolno$¢ robi. Sprawdz 4 ponizsze opcje:

— Jesli zdolnos¢ aktywowana nie kosztuje skupienia i zapewnia bohaterowi zdrowie lub
skupienie, rozstrzyga si¢ natychmiast (jako pierwsza) po wykonaniu bohaterskiej akcji.

— Jesli zdolno$¢ aktywowana (niezaleznie od tego, czy kosztuje skupienie) modyfikuje
rezultat akcji ataku (np. zyskujesz obrone, przerzucasz kostke, zadajesz dodatkowe
obrazenia), rozstrzyga sie przy rozstrzygnieciu kosci bohatera i zadawaniu obrazen,

a przed rozstrzygnieciem kosci wroga. Jesli zdolnos¢ kosztuje skupienie, oplacasz je po
otrzymaniu skupienia z niewykorzystanych kosci, a nie przed.

— Jesli zdolno$¢ aktywowana nie jest aktywowana przez bohaterska akcje, rozstrzyga sie
natychmiast.

— Jesli zadne z powyzszych nie pasuje, wowczas rozstrzygasz ja po tym, jak w pelni
rozstrzygniesz aktywujacg jg akcje bohaterska.



OGOLNE

Czy moge sie ponownie poruszy¢, jesli wejde do pomieszczenia z przeciwnikiem i si¢
zatrzymam, a wtedy zdolnos¢, zaklecie lub eliksir zapewnia mi dodatkowy ruch w tej
turze?

Tak. Obecny ruch zakonczylby sie po spotkaniu przeciwnika, ale otrzymujac dodatkowy
ruch masz mozliwo$¢ ponownego poruszenia sie.

Czy po wejsciu do pomieszczenia z nierozbrojong putapka moge wykona¢ darmowa
akcje przed testem unikania pulapki?

Nie, pulapki aktywuja si¢ natychmiast i nalezy ich unika¢ nim zrobi si¢ cokolwiek innego.
Czy musze¢ wykonac test unikania pulapki, gdy teleportuje sie do pomieszczenia

z nierozbrojong pulapka?

Tak, poruszajac si¢ do pomieszczenia z nierozbrojong putapka, niezaleznie od metody
ruchu, musisz unika¢ pulapki.



TOR POGHODNI

Jesli pochodnia przesunie si¢ w wyniku rzutu na kontratak przeciwnika, i stanie
na polu ,,dodania goblina” lub ,,wywolania akcji wroga”, czy musze natychmiast
rozstrzygnac takie pole?

Nie. Najpierw rozstrzygnij do konca kontratak wroga, a dopiero potem rozstrzygnij efekty
toru pochodni.

Jesli wykorzystam darmowg akcje na torze pochodni, by odkry¢ przylegajace
pomieszczenia i przesuna¢ pochodnie w doét toru, to czy przesuwam znacznik pochodni
przed ujawnieniem pomieszczen?

Tak, przesuniecie znacznika pochodni jest ,,optatg” za ujawnienie pomieszczen.
Rozstrzygnij efekty toru pochodni jako pierwsze, a dopiero potem ujawniaj pomieszczenia
jedno po drugim.

Czy efekty pol toru pochodni aktywuja si¢, gdy przesuwam znacznik pochodni
W GORE toru po zabiciu stugusa?

Nie, pola toru pochodni aktywujg sie tylko przy przesuwaniu znacznika w DOL toru.



B0SS | JEGO LEZE

Czy mdj ruch konczy sie, gdy wejde do leza Bossa, poniewaz napotkalem przeciwnika?
Nie, leze funkcjonuje inaczej niz zwyczajne pomieszczenia podziemi. Twoj ruch sie nie
konczy. Mozesz poruszy¢ si¢ dalej, a tym samym wejs¢ w glab leza lub je opuscic.

Czy moge sie teleportowac do / z leza Bossa?

Nie mozesz si¢ teleportowac do leza, ale mozesz si¢ wyteleportowac z leza.

Czy zdolno$¢ Bossa aktywowana pochodnig aktywuje sie za kazdym razem, gdy
pochodnia porusza si¢ w dol toru na koniec tury?

Nie, jest to rodzaj kontrataku aktywowanego jedynie, gdy pochodnia wypadnie na ko$ci wroga.
Czy moge skorzystac z bonusow pola bohatera w lezu Bossa, jesli zaczynam na nim
swoja ture i si¢ z niego nie porusze¢?

Tak, pozostawanie na polu jest w gruncie rzeczy tym samym, co konczenie na nim ruchu.

Krol Goblinéw: Czy Krol Goblinéw porusza sie, gdy wywolane zostaja akcje wroga?

Nie, jedynym sposobem na poruszenie Kréla Goblinéw jest sprowokowanie go Kping
z Bossa lub wykorzystanie zdolnosci.



BOHATEROWIE

Uliessa: kiedy dokladnie moge skorzystac ze zdolnosci ,Leczenie” Uliessy?

Po tym, jak w pelni rozstrzygniesz zaklecie rzucone, by aktywowac te zdolnosc¢.

Uliessa: czy musze zakonczy¢ sukcesem rzucanie zaklecia, by wykorzystac ,,Leczenie”?
Nie, ale musisz przynajmniej spréobowac rzucic¢ zaklecie. Innymi stowy, musisz przystgpi¢
do rzucania jakiego$ zaklecia, by aktywowac ,,Leczenie”

Ksiezycowe Ostrze: jesli wrdg zraniony Cienistym krokiem przezyje, to czy przystuguje
mu kontratak?

Nie, bezposrednie obrazenia tego typu nie pozwalaja na wykonanie kontrataku.



WROGOWIE

Czy ikona + obrona z wrogiego kontrataku si¢ kumuluje?

Nie, wrég zyskuje obrone jedynie na czas pojedynczego ataku.

Czy jesli zaczne swojg ture w pomieszczeniu z wrogiem, to moge poruszy¢ sie z tego
pomieszczenia?

Tak, nie ma zadnych konsekwencji dla ruchu, gdy zaczynasz ture w pomieszczeniu

Z wrogiem.

Jesli moj atak jest wymierzony w kilku wrogdéw i wszyscy przezyja, to kazdy z nich
kontratakuje?

Nie, wybierasz jednego wroga z dostepnych, by wykonat kontratak.

Gdy zabije Goblina popychacza, to czy musze odkry¢ pomieszczenie, czy jest to
opcjonalne?

Jest to opcjonalne. MozZesz wybra¢ zyskanie tupu i nie odkrywaé pomieszczenia.

Gdy wrog wejdzie do pomieszczenia, w ktorym si¢ znajduje, nie z powodu tego, ze je
odkrywam, ale z racji innego efektu, czy konczy to mdj ruch?

Nie, ruch konczy sie, gdy to ty wejdziesz do pomieszczenia z wrogiem, nie na odwrot.
Mozesz si¢ z niego poruszyg, jesli zechcesz.



tUPY

Czy moge przekazac lup innemu bohaterowi?

Nie bezposrednio. Mozesz w ramach darmowej akcji odrzuci¢ swoj tup na stos
odrzuconych tupdéw, a inny bohater moze uzyskac¢ go jako nagrode w przyszlych turach.
Czy moge odrzucic¢ lup w trakcie ataku, by uzyska¢ wolne miejsce w rekach?

Nie, mozesz odrzuci¢ tup przed lub po ataku.

Czy moge przelozy¢ tup z reki do reki?

Tak, mozesz w ramach akcji darmowej przetozy¢ tup z reki do reki, ale nie w trakcie
wykonywania ataku, tylko przed lub po nim.

Czy moge odrzucic posiadany lup, by wyposazy¢ si¢ w nowy tup, ktory wlasnie zyskuje?
Tak, po rozstrzygnieciu walki mozesz to zrobic.

Pierscien Feniksa: jesli moje zaklecie jest wymierzone w kilka celdw, to czy pierscien
podnosi obrazenia zadane kazdemu z nich?

Tak. Bedac wyposazonym w Pierscien Feniksa, KAZDE zaklecie wymierzone w kilka celéw
zada dodatkowe obrazenia kazdemu z nich.

Rog wojenny Niedzwiedzia: czy moge poruszy¢ wroga do nieodkrytego pomieszczenia?

Nie, wrogowie muszg by¢ poruszeni do pomieszczen, ktére juz zostaly ujawnione.



TAKLECGIA

Jesli rzucajac zaklecie zdam test umiejetnosci i mam skupienie wymagane do
zaplacenia za zaklecie, to musze dokonczy¢ rzucanie tego zaklecia? Czy moge przerwac
akcje?

Musisz dokonczy¢ rzucanie zaklecia i rozstrzygnac efekty zaklecia oraz potencjalnego
kontrataku.
Co uznaje sie za zaklecie zakonczone sukcesem, a co za zakonczone porazka?

Zaklecie konczy sie sukcesem, gdy zdasz test umiejetnosci i oplacisz koszt zaklecia.
Zaklecie konczy si¢ porazka, gdy nie zdasz testu LUB gdy zdasz test, ale nie mozesz oplaci¢
jego kosztu.

Czy w przypadku rzucania zaklecia zyskuje skupienie z niewykorzystanych kosci

w innym momencie niz zwykle?

Nie, zyskiwanie skupienia z niewykorzystanych kosci jest rozpatrywane tak samo dla
wszystkich testow umiejetnosci, niezaleznie czy to zaklecie, czy nie.

Czy rzucajac zaklecie moge zyskac skupienie z niewykorzystanych kosci PO zaplaceniu
kosztu zaklecia?

Nie, skupienie zyskujesz przed optaceniem kosztu zaklecia.

Szarza zywiolu: Czy musze rzuca¢ kos¢mi wroga zadajac obrazenia Szarza zywiotu?
Innymi stowy, czy przeciwnik ma szanse¢ na kontratak?

Nie, bezposrednie obrazenia tego typu nie pozwalajg na wykonanie kontrataku.

Szarza zywiolu: Czy musze si¢ poruszy¢ by zada¢ obrazenia wrogom? Czy moge

zignorowac ruch i zada¢ obrazenia wrogom znajdujacym si¢ w pomieszczeniu razem ze
mna?

Ruch nie jest wymagany. Ruch o wartosci 0 wystarczy. Jednakze nie mozesz wykorzystac
dodatkowego ruchu PO zadaniu obrazen tym zakleciem.
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